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Résumé

La lexicographie se base généralement sur deux étapes essentielles : la collecte de
la matiére ou ce qu'on appelle le corpus lexical et le traitement des entrées. Ce dernier
point nous incite nécessairement 4 parler du classement des entrées et de la fagon
dont ces entrées sont définies dans le dictionnaire.

Nous nous intéressons dans cette communication 4 ces deux questions dans le
dictionnaire al-Ghani al-Zahir (2013) de Abou al-Aazm.

Larticle a pour objectif d’étudier et d’évaluer la méthodologie suivie en ce
qui concerne I'ordre des entrées et les définitions attribuées a celles-ci dans le

dictionnaire.

Abstract

Lexicography is generally based on two basic steps : collection of the data or
what is called the lexical corpus and the treatment of lexical entries. This last point
leads us necessarily to talk about the classification of entries and how these latter are
defined in the dictionary.

In this paper, we are interested in these two questions in al-Ghani al-Zahir
dictionary (2013) of Abou al-Aazm.

This presentation aims at studying and evaluating the methodology regarding
the order of entries and the definitions assigned to these entries in the dictionary
in question.
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